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ST - 0043/VI/22/2012 
 
 

Protokół Nr XXII/2012 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 28 czerwca 2012 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na wykonanie 

remontu odcinka drogi powiatowej Nr 3286L w Czołkach, 

- sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na wykonanie 

remontu odcinka drogi powiatowej Nr 3271L w Cześnikach i Bożym Darze, 

- w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na wykonanie 

remontu odcinka drogi powiatowej Nr 3241L w Rozdołach i Stanisławce, 

- w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej w zakresie 

remontu chodnika przy drodze powiatowej Nr 3286L w Czołkach, 

- w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej w zakresie 

remontu chodnika przy drodze powiatowej Nr 3244L w Kornelówce, 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2012-2017, 

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

w Sitnie oraz ustalenia jej składu osobowego, 

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury  

i Rozwoju oraz ustalenia jej składu osobowego, 

- w sprawie powołania Komisji Rolnictwa oraz ustalenia jej składu osobowego. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Gazda Antoni 

3. Juszczak Andrzej 

4. Kozak Leszek 

5. Mazurek Janusz 



– 2 – 

6. Mazurek Jerzy 

7. Niedźwiedź Zygmunt 

8. Palikot Piotr 

9. Pawlicha Bogdan 

10. Stefańczuk Zbigniew 

11. Szajnoga Marek 

12. Tarkot Alina 

13. Tukiendorf Edward 

 

Radni nieobecni: 
 

1. Ostapińska Dorota 

2. Borowiec Andrzej 

 
 

 

Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XXII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, gości zaproszonych: kierownika ZWiUTG 

Andrzeja Kicińskiego, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor, Wójta Gminy Pana 

Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią 

Jolantę Hryciuk. Obrady rozpoczęły się o godz. 10
00

 i trwały do godz. 13
30

.  

 

  

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 

Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi do porządku 

obrad sesji. 

Pan Andrzej Juszczak zaproponował, aby sprawy dotyczące Komisji Stałych 

przełożyć na inny termin, ponieważ nie ma wszystkich Radnych. 

 Pan Jerzy Mazurek powiedział, że na tamtej sesji Komisja Rewizyjna została 

odwołana i teraz powinniśmy zrobić powołanie nowej komisji w nowym składzie na 

tej sesji. 

Pan Bogdan Pawlicha także stwierdził, żeby wybory do komisji odłożyć na 

następną sesję, bądź też jeszcze dalej, tak aby był komplet Radnych, żeby wszyscy 

mogli zadecydować o tych wyborach. 

Pan Przewodniczący Edward Tukiendorf powiedział, że według niego nie widzi 

żadnych przeszkód, by powołać Komisję Rewizyjną, ponieważ Komisja została 

odwołana, a te osoby których nie ma raczej nie będą proponowane do składu Komisji 

Rewizyjnej. 
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Pan Sekretarz poprosił, aby w porządku obrad ująć jeszcze sprawozdanie dot. 

zakresu ulg udzielonych w trybie Uchwały Rady Gminy Sitno Nr XLVI/263/2010  

z dnia 2010 r. w sprawie szczegółowych zasad sposobu i trybu umarzania, odraczania 

lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych, mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Sitno oraz jej jednostkom podległym. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana Juszczaka dot. 

przełożenia głosowania w sprawie uzupełnienia składów Komisji i powołania 

Komisji Rewizyjnej na następną sesję pytając - kto jest za wnioskiem Pana 

Juszczaka? 

W wyniku głosowania za wnioskiem Pana Juszczaka opowiedziało się 6 

Radnych, przeciw było 7 Radnych. 

Pan Marek Szajnoga: „Panie Przewodniczący wyszło tak jak ostatnio. Jak na 

tamtej sesji mieliśmy komplet i chcieliśmy głosować, to Pan mówił, że nie ma 

uchwał, w tej chwili nie ma kompletu, Pan ma uchwały wszystkie zrobione.” 

Pan Przewodniczący: „Ale głosowałem.” 

Pan Szajnoga: „Na następnej sesji zaproponuję jeszcze wymianę Pana 

Przewodniczącego.” 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana Sekretarza dot. 

sprawozdania. 

Za przyjęciem wniosku Pana Sekretarza było 12 Radnych i 1 głos wstrzymujący 

się. 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że  

w obradach uczestniczy 13 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda i Janusz 

Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie Uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 13 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 
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1) Uchwała Nr XXII/132/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2012 r.  

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na wykonanie 

remontu odcinka drogi powiatowej Nr 3286L w Czołkach. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, jakiego odcinka dotyczy droga. 

Pan Pawlicha powiedział, że sam asfalt nic nie pomoże. Dlaczego nie będzie 

dawana żadna podbudowa, sam asfalt będzie tylko dwa trzy lata. 

Pan Wójt powiedział, że też jest za zrobieniem tego dobrze, ale nie ma on na to 

wpływu, ponieważ są to drogi Powiatowe. 

 

W związku z tym, że nikt nie zadawał już pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała Nr XXII/133/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2012 r.  

sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na wykonanie 

remontu odcinka drogi powiatowej Nr 3271L w Cześnikach i Bożym Darze. 

 

Pan Wójt powiedział:, „że prosił Zarząd, o zrobienie tych odcinków, w których 

są największe wyłomy, ale jest tak, a nie inaczej- zostało zrobione na Bożym Darze, a 

w Cześnikach jeszcze nie”. 

Pan Pawlicha powiedział, że w takim razie ta Uchwała jest zła, bo nie powinno 

być w takim układzie miejscowości Cześniki skoro nic nie zostało zrobione. 

 Pan Sekretarz powiedział, że dzięki temu, iż jest taki zapis to mamy możliwość 

wyegzekwowania od Zarządu zrobienia tych odcinków drogi w Cześnikach. 

 Pan Pawlicha powiedział, że na moście między kościołem, a Cześnikami 

wysypali tylko worek asfaltu i tam nic nie jest zrobione. Puszcza przepust i ten most 

dalej się zapada. 

 Pan Sekretarz powiedział,: „że wie, iż to robili. Zarząd dróg ma nad tym 

czuwać, my nie jesteśmy stroną w tej sprawie”. 

W związku z tym, że nikt nie zadawał już pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała Nr XXII/134/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2012 r.  

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na wykonanie 

remontu odcinka drogi powiatowej Nr 3241L w Rozdołach i Stanisławce. 

 

Pan Wójt przedstawił, jakich odcinków dotyczy uchwała.  

W związku z tym, że nikt nie zadawał już pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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4) Uchwała Nr XXII/135/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2012 r.  

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej w zakresie 

remontu chodnika przy drodze powiatowej Nr 3286L w Czołkach. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że mamy 400 m² kostki (połowę na odcinek do Sitna 

połowę w Kornelówce). 

Pan Sekretarz dodał, że na Czołki jest projekt i są opracowywane mapy na 

chodnik, za co trzeba będzie zapłacić. Dopiero wtedy są szanse na kostkę.                    

W Kornelówce były tylko mapy i jest zgłoszony remont chodnika na całym 

odcinku, czyli możemy robić chodnik. 

Kolejno Sekretarz przedstawił, w jakich miejscach będą robione odcinki 

chodnika. 

Następnie Sekretarz powiedział, że trzeba będzie się zastanowić, co zrobić  

z chodnikiem na osiedlu w Jarosławcu, ponieważ mamy cześć chodnika oraz dróg 

sfinansowanych przez Agencję Rolnictwa – od strony Zakładu Rolnego w stronę 

osiedla. Zostaje jednak w środku osiedla część, w której nie ma chodnika, nad którą 

trzeba będzie się właśnie zastanowić i połączyć to w jeden ciąg. 

 

W związku z tym, że nikt nie zadawał już pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

5) Uchwała Nr XXII/136/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2012 r.  

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej w zakresie 

remontu chodnika przy drodze powiatowej Nr 3244L w Kornelówce. 

 

 

W związku z tym, że nikt nie zadawał już pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

6) Uchwała Nr XXII/137/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2012 r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok. 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w uchwale budżetowej. 

Pan Wójt wyjaśnił, że samochód strażacki kosztował nas około 270 tys. zł  

i trzeba się teraz zastanowić nad samochodem w Czołkach, który jest w zakresie 

odśnieżania, jednak jego stan techniczny nie jest już dobry, a w związku z tym przed 

nami jeszcze zadanie w zakresie gospodarki przeciwpożarowej 

Następnie Pan Wójt powiedział, że Komendant Mielecki utrzymuje stanowisko, 

że samochód „Lublinek” może być przekazany dla OSP Gminy Sitno. 

Pan Pawlicha zapytał czy zostało coś jeszcze ze zwrotu VAT-u.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że nic nie zostało. 
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W związku z tym, że nikt nie zadawał już pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 12 głosach za, 0 przeciw  

i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

7) Uchwała Nr XXII/138/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2012 r.  

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2012-2017. 

 

Pani Skarbnik omówiła ww. Uchwałę. 

 

W związku z tym, że nikt nie zadawał już pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Następnie Pani Skarbnik przedstawiła sprawozdanie dot. zakresu ulg 

udzielonych w trybie Uchwały Rady Gminy Sitno Nr XLVI/263/2010 z dnia 2010 r. 

w sprawie szczegółowych zasad sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych, mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Sitno oraz jej jednostkom podległym. 

 

Pan Biłant powiedział, że bez pełnego składu Rady Gminy nie ma sensu 

głosowanie nad uchwałami w sprawie Komisji Stałych, ponieważ chciał on podać 

kandydata do Komisji Rolnictwa, którego dzisiaj nie ma. Nie ma również Pani 

Ostapińskiej, która też może chciałaby kogoś zaproponować do Komisji. 

Pan Przewodniczący powiedział, że jeżeli jest taka sytuacja to po prostu nie 

podawać kandydatów i automatycznie nie będą Komisje powołane. 

 

Następnie Przewodnicząc ogłosił przerwę. 

 

Po przerwie Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś inne propozycje dot. 

Uchwał w sprawie Komisji Stałych. 

 

Pan Juszczak powiedział:, „że z uwagi na wcześniejszą jego propozycje nie będą 

brać udziału w głosowaniu”. 

Przewodniczący powiedział, że w związku z tym bez Komisji Rewizyjnej Rada 

nie może funkcjonować. 

Pan Pawlicha powiedział, że bez Komisji Rolnictwa funkcjonowała 2 lata. 

Przewodniczący wyjaśnił, że Komisja Rewizyjna jest to jedyna Komisja 

ustawowa, która musi być. 

Pan Sekretarz dodał, że Komisja Rewizyjna musi być. Błędem było, że została 

ona odwołana na poprzedniej sesji, a w związku z tym musi być dzisiaj powołana. 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała dotycząca Komisji Rewizyjnej 

była konsultowana z Radcą Prawnym i jest ona tak skonstruowana, aby była 
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konsekwencją poprzedniego odwołania Komisji na poprzedniej sesji Rady Gminy,  

a następnie wybranie nowych członków Komisji Rewizyjnej na dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący powiedział, że w związku z tym ma prośbę, aby zaproponować 

kandydatury i je przegłosować. 

Następnie Przewodniczący dodał, że jeżeli Radni nie chcą, aby dzisiaj był 

docelowo ustalony skład Komisji to można wybrać ten sam skład, który był 

dotychczas, a na następnej sesji zmienić jak już będą wszyscy. 

Pan Szajnoga powiedział, że jest za zostawieniem składu, który był dotychczas,  

a nowy wybrać na następnej sesji. 

Po dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący poprosił o odczytanie 

projektu uchwały. 

 

8) Uchwała Nr XXII/139/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2012 r.  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy w Sitnie oraz ustalenia jej składu osobowego. 

 

Przewodniczący poprosił o podanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Andrzeja Juszczaka. 

Następnie Przewodniczący ogłosił kolejną przerwę. 

 

Po przerwie Pan Juszczak powiedział, że w związku z propozycją przed przerwą 

proponuje, aby dzisiaj zająć się Komisją Rewizyjną.  

 

Ponieważ więcej kandydatów nie było na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej, Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Andrzeja 

Juszczaka. 

Przewodniczący zapytał:, kto z Państwa Radnych jest za tym, aby 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Pan Andrzej Juszczak? 

 

W głosowaniu brało udział 12 Radnych za przyjęciem kandydatury Pana Andrzeja 

Juszczaka na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej opowiedziało się 11 

Radnych, 1 głos wstrzymujący się. 

Przewodniczący poinformował, że w związku z tym Przewodniczącym Komisji 

Rewizyjnej został Pan Andrzej Juszczak. 

Kolejno Pan Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenie minimum dwóch 

kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej. 

Zaproponowani kandydaci wyrazili zgodę i są to: 

1. Pan Zygmunt Niedźwiedź 

2. Pan Bogdan Pawlicha  

3. Pan Jerzy Mazurek 

Ponieważ więcej kandydatów nie było Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

kolejno kandydatury. 

W głosowaniu brało udział 13 Radnych. 
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  Za Panem Zygmuntem Niedźwiedziem na Członka Komisji Rewizyjnej 

opowiedziało się 10 Radnych, 3 wstrzymało się. 

 Za Panem Bogdanem Pawlichą na Członka Komisji Rewizyjnej opowiedziało 

się 5 Radnych, 8 wstrzymało się.  

Za Panem Jerzym Mazurkiem na Członka Komisji Rewizyjnej opowiedziało się 

8 Radnych, 5 wstrzymało się. 

Przewodniczący poinformował, że w wyniku głosowania członkami Komisji 

Rewizyjnej zostają Pan Zygmunt Niedźwiedź i Jerzy Mazurek. 

Następnie Przewodniczący Rady Pan Edward Tukiendorf przedstawił skład 

Komisji Rewizyjnej: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Juszczak 

Członkowie Komisji Rewizyjnej – Zygmunt Niedźwiedź i Jerzy Mazurek 

Kolejno Przewodniczący powiedział, że uzupełnienie składu pozostałych 

Komisji była propozycja żeby odłożyć na inny termin. 

Pan Sekretarz powiedział, że Pan Borowiec wyraził chęć pełnienia funkcji 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa wiec nic się złego nie dzieje, że go dzisiaj nie 

ma i zaproponował, żeby jednak uzupełnić Komisję Budżetową o członka i komisję 

Rolnictwa. 

Przewodniczący poprosił o odczytanie kolejnej uchwały. 

 

9) Uchwała Nr XXII/140/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2012 r.  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury  

i Rozwoju oraz ustalenia jej składu osobowego. 

 

Przewodniczący poprosił o podanie kandydatów. 

Zaproponowano kandydaturę Pana Zbigniewa Stefańczuka. 

Pan Szajnoga powiedział, że chyba była mowa, że dzisiaj wybieramy tylko 

Komisję Rewizyjną, a resztę zostawiamy do pełnego składu Rady. 

Przewodniczący zapytał, Pana Stefańczuka czy wyraża zgodę na bycie 

członkiem Komisji Budżetowej. 

Pan Stefańczuk nie wyraził zgody. 

W związku z tym Przewodniczący poinformował, że uchwałę w sprawie 

Komisji Budżetowej i Rolnictwa pozostawiamy do następnej sesji. 

Pan Sekretarz powiedział, że wcale nie jest powiedziane, iż to ma być funkcja 

tylko członka w Komisji Budżetowej, może to być również funkcja 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej, która jest równie ważna jak w Komisji 

Rewizyjnej. 

Pan Palikot powiedział, że chyba nie jest taka ważna skoro na jednej z sesji Pani 

Przewodnicząca Komisji Budżetowej nawet nie odczytała protokołu z posiedzenia 

Komisji. 

Pan Sekretarz powiedział, że dlatego trzeba zmienić. 

Zaproponowano Pana Bogdana Pawlichę na Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej. 

Pan Bogdan Pawlicha nie wyraził zgody. 
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Pan Wójt wyjaśnił, że wszyscy Radni biorą odpowiedzialność za 

funkcjonowanie gminy. 

Następnie Przewodniczący zapytał kolejny raz czy są propozycję do 

uzupełnienia składu Komisji Budżetowej ewentualnie zmiany Przewodniczącego 

Komisji Budżetowej.  

Ponieważ kandydatów nie było – uchwała została niepodjęta. 

 

10) Uchwała Nr XXII/141/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2012 r.  

w sprawie powołania Komisji Rolnictwa oraz ustalenia jej składu osobowego. 

 

Uchwała została odłożona na kolejną sesję. 

 

 

Ad. 6 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

Porusza zagadnienia: 

1. Sprawy gospodarcze (koszenie traw), 

2. Przetarg na drogi, 

3. Sprawy inwestycyjne,  

4. Budowa sieci wodociągowej ( Sitno – Czołki – Kornelówka), 

5. Zakończenie remontu byłej szkoły w Stanisławce (potrzeba ogrodzenia i osoby 

do nadzoru oraz porządkowania tego obiektu), 

6. Remonty chodników, 

7.  Sprawy oświatowe 

8. Sprawy sportowe 

9. Sprawy przystanków 

10. Sprawy rolnictwa 

11. Remont instalacji wod-kan. w budynku Urzędu Gminy (potrzeba wymiany 

pieca) 

Ad. 7 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Pawlicha zaproponował, aby zorganizować zawody w piłkę nożną o puchar 

Przewodniczącego Rady Gminy, dla osób powyżej 40-tego roku życia. 

Pan Wójt zaproponował, by zawody o puchar Przewodniczącego odbyły się  

w niedzielę 22 lipca br. 
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Ad. 8 

 

Sprawy różne 

Pan Jerzy Mazurek powiedział ze trzeba by było zasypać doły na Koloni Cześniki  

i na Kułaczówce. 

Pan Sekretarz powiedział, że w miarę możliwości będą dziury łatane, jednak brakuje 

środków.  

Pan Palikot zapytał, czy były jakieś umorzenia podatku rolnego w związku  

z wymarznięciami. 

Pan Wójt powiedział, że w tej chwili trudno mu odpowiedzieć na to pytanie, ale na 

chwilę obecną wpłynęły najprawdopodobniej dwa wnioski. 

Pan Palikot powiedział, że w tym tygodniu będą do odebrania stoły do remizy  

w Bożym Darze. 

Pan Wójt powiedział, że najlepiej by było zapłacić za stoły z funduszu sołeckiego. 

Kolejno Pan Wójt nadmienił, że trzeba też wyposażyć Panie z Koła Gospodyń 

Wiejskich. 

Pan Palikot powiedział, że Pan Sekretarz obiecał stroje ludowe dla Pań z Koła 

Gospodyń Wiejskich. 

Pan Wójt poinformował, że trzeba będzie się spotkać po wystawie w Sitnie, we 

wtorek bądź w środę. 

Pan Sekretarz poinformował, że są już decyzje z Agencji Rolnictwa dotyczące 

wymarznięć w uprawach rolnych. 

Pan Kozak poprosił, aby wyrównać dołki koło szkoły w Kornelówce. 

Pan Sekretarz poprosił Pana Kicińskiego, aby jutro wyrównał te dołki. 

Pan Stefańczuk powiedział, że na Nowej Kolonii Horyszów Polski brakuje  

400 m asfaltu. 

Kolejno Pan Stefańczuk poinformował, że w szkole w Horyszowie nie ma boiska do 

koszykówki, jak by można było zrobić coś w tym temacie. 

Pan Sekretarz powiedział, że spróbujemy coś z tym zrobić. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że będzie do odzyskania 490 m
2
 płyt  

z byłego Zakładu Rolnego, które będą do zagospodarowania. 

Pan Szajnoga zaproponował żeby wyłączyć oświetlenie na osiedlu od czerwca do 

września-nie ma potrzeby świecenia przy drogach gminnych w tych miesiącach. 

Następnie Pan Szajnoga poprosił o postawienie znaków ograniczenia tonażowego na 

drogach, które Gmina budowała. 

Kolejno Przewodniczący zaprosił wszystkich radnych w imieniu LODR na wystawę. 

Następnie Przewodniczący powiedział, że otrzymaliśmy odpis z wyroku Sądu 

Administracyjnego w Warszawie w sprawie zmian w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego-odnośnie odrzucenia sprawy kasacyjnej. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, o jakie działki chodzi. A także omówił tą sprawę. 

Pan Przewodniczący podziękował kierownikowi Kicińskiemu za naprawę chodników 

w Horyszowie, a także za wykoszenie poboczy w kierunku Rozdół. 

Następnie Pan Wójt poinformował, że od tego roku będą uwalniane ceny energii 

elektrycznej, a w związku z tym chcemy dokonać spotkania w zakresie obniżenia 

płatności szczególnie za stawki przesyłowe. 



– 11 – 

Poruszono również temat śmieci oraz ich wywozu, który będzie obowiązywał od 

nowego roku. 

Pan Sekretarz poinformował, że trzeba będzie się spotkać we wszystkich sołectwach 

w celu konsultacji nowych statutów. 

Pan Szajnoga zapytał, co z listą Wspólnotową w Jarosławcu. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, iż lista jest już w Starostwie i niedługo będzie zatwierdzona  

i będziemy musieli się spotkać. 

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że również będziemy musieli się spotkać  

z mieszkańcami Jarosławca Reformy i Starej Wsi, ponieważ jest opracowana 

koncepcja projektu sieci wod-kan. 

Kolejno Pan Sekretarz poinformował, że jest już również koncepcja ostateczna sieci 

wod-kan. w Jarosławcu na drugi rok, musimy jednak uaktualnić mapy do celów 

projektowych. 

Pan Wójt omówił pokrótce wniosek złożony do Urzędu Marszałkowskiego w ramach 

RPO na kolektory słoneczne. 

 

 

Ad. 9 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

   Protokół Nr XXI/2012 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się z tym 

Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokoły w głosowaniu jawnym przy 

11 głosach za, 0 – przeciw i 2 głosach wstrzymujących się. 

   
  

Ad. 10 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 

gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował:  Piotr Harczuk               Edward Tukiendorf 

 


